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قالیباف:

ما منتظر هیچ نامهای از سوی آمریکا نمیمانیم
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: رفع تحریم از مسیر قوی شدن ایران و خنثیسازی تحریم امکانپذیر است، لذا ما منتظر هیچ نامهای از سوی آمریکا

نمیمانیم.

به گزارش سایت خبری پُرسون، محمدباقر قالیباف در نطق پیش از دستور جلسه علنی امروز (یکشنبه ۱۹ اسفند ماه) مجلس شورای اسلامی، اظهار کرد:
روز گذشته رهبر معظم انقلاب اسلامی و ولی امر مسلمین جهان در جمع کارگزاران نظام و خدمتگزاران مردم راهبردها و راهکارهای مهمی جهت حل
مسائل کشور بیان فرمودند که لازم است همین جا بر آمادگی کامل مجلس شورای اسلامی در جهت اجرای فرامین حکیمانه معظم له و همراهی با سایر

دستگاههای نظام مقدس جمهوری اسلامی در مسیر پیشرفت ایران عزیز تاکید کنم.

وی بیان کرد: رهبر فرزانه انقلاب بر اولویت داشتن حل مشکلات اقتصادی و معیشتی تاکید کرده و به صراحت بیان کردند عمده تلاش دستگاهها باید
متوجه موضوع حل معیشت مردم باشد.

قالیباف ادامه داد: از همین رو، عمده تلاش ما مسئولان نظام و نمایندگان مردم نیز باید به بهبود معیشت معطوف شود و هیچ موضوعی نباید این اصل
مسلم را به حاشیه ببرد.

رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: در نتیجه، عمده تلاش مجلس شورای اسلامی و نمایندگان نیز انشاءالله بر حل مشکلات معیشتی معطوف
خواهد شد و حفظ انسجام قوا را نیز شرط موفقیت این تلاشها میدانیم.

قالیباف در ادامه و در واکنش به ادعای رئیسجمهور آمریکا مبنی بر مذاکره با ایران، گفت: در این زمینه باید گفت رفتارهای رئیس جمهور آمریکا با دیگر
کشورها به روشنی نشان میدهد این اظهارات صرفاً فریب مذاکره نمایی با هدف تحمیل و خلع سلاح ایران است که وی در سند سیاستی آمریکا آن را

امضا کرده است.

وی ادامه داد: این یک امر بدیهی است که هیچ مذاکرهای زیر سایه شمشیر تهدید با دستورکار تحمیل امتیاز خواهیهای جدید به رفع تحریم منجر
نمیشود و به نتیجهای مگر تحقیر ملت عزتمند ایران نمیرسد.

رئیس مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: امروز بیش از هر زمان دیگری روشن شده است که رفع تحریم از مسیر قوی شدن ایران و خنثیسازی تحریم
امکانپذیر است، لذا ما منتظر هیچ نامهای از سوی آمریکا نمیمانیم و معتقدیم با استفاده از ظرفیتهای عظیم داخلی و فرصتهای توسعه روابط
خارجی با دیگر کشورها میتوان به چنان جایگاهی رسید که دشمن چارهای به جز رفع تحریم در قالب ادامه مذاکرات با کشورهای باقیمانده در برجام

نداشته باشد.


